
JE TO NORMÁLNÍ? HLAVA XXII –
Farmaceutická firma podepsala smlouvy s
Bruselem, ČR a SR, kde se my, občané
zavazujeme, že si neznámé injekce
napícháme, ale nesmíme o nich nic vědět,
jenom věřit, že “smrťák” nepadne na nás. Za
svou smrt a dětí neseme zodpovědnost jenom
my sami
- CZ24 News | 9. prosince 2021

EU: Výrobce aut BioNTech a Pfizer vymyslel strategii, kterou podepsal s vládou: za nebrzdící auta
nenese zodpovědnost a případná smrt řidičů a účastníků je jejich svobodným rozhodnutím.

Vláda pak vložila do zákona, že ani ona nenese za smrt zodpovědnost, a současně nařídila, že se po
dálnicích, aby to nezpůsobilo lidem deprese, bude jezdit v noci bez světel. Má prostě o naše
zdraví strach a deprese je hrozná nemoc. Každou noc musíme najet 100 kilometrů po dálnici a kdo
neposlechne, půjde do kriminálu, protože tak zní zákon.

 

HLAVA XXII

Zdá se vám, že někomu přeskočilo a že by takovou smlouvu žádná vláda nepodepsala a “odborníci s
policií” pod tvrdým trestem nemohli vynucovat?

Tak to se hrubě mýlíte.

 

U vakcín americko-německého střihu to tak jde. Farmaceutická firma podepsala smlouvy s Bruselem
a Českou vládou, kde se my, občané zavazujeme, že si vakcíny do svého těla napícháme, ale nesmíme
o nich nic vědět, a věřit, že “ruská ruleta” nepadne na nás.

Protože za smrt sebe a dětí neseme zodpovědnost sami a to podepisujeme přímo při POVINNĚ
DOBROVOLNÉ APLIKACI VAKCÍNY!

Tudíž ani lékařka, která nám smrtonosnou vakcínu aplikuje, nenese zodpovědnost a je
zobliga. Klient to musí podepsat.
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JE TO NORMÁLNÍ?



A toto si dovolí napsat ministr, který zodpovídá za zdraví občanů!

Proto se vám Vojtěch vysmívá, že za smrt, či těžké následky nezodpovídá a komise to asi
neuzná. Vy jste to podepsali!



DOBROVOLNĚ!
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